
Zápis – dotační komise 

 
Datum: 18.3.2025 

Účastníci: Zdeňka Frantová, Jakub Semián, Karolína Šenová, Matouš Lachman, Milan Vojtek 

Omluveni: Margita Tesař 

Zapsal: Milan Vojtek 

 

 

Předmětem jednání dotační komise bylo vyhodnocení žádostí o podporu z městské výzvy, kterým 
Rada vyhověla v jejich žádosti o dodatečné podání. Z jednání byla z časových důvodů omluvena 
Margita Tesař. Ostatní členové se jednání zúčastnili osobně.  

Dodatečné podání provedly 3 subjekty, které podaly celkem 6 žádostí o dotaci za celkem 138.300 
Kč. Aby byl dosažen nediskrimační přístup ve srovnání s žádostmi podanými v řádném termínu, 
rozdělovalo se mezi tyto žádosti částka 80 tis. Kč.  

Analogicky k řádnému hodnocení dotační komise provedla krácení:  

1) věcných cen pro dospělé účastníky soutěží  
2) opakujících se položek, odpovídajících rozsahem i kvalitou, ale cenou převyšující 

v místě obvyklé ceny 
3) aktivit pro úzkou cílovou skupinu, které cenou výrazně převyšují jiné podpořené 

aktivity v rámci výzvy.  

V další fázi komise přistoupila k identifikaci nezpůsobilých a nehospodárných výdajů u každé 
předložené žádosti. V případech, kdy tyto výdaje identifikovala, byly zapsány do tabulky, která je 
přílohou zápisu z jednání. V rámci této fáze byly kráceny požadované částky dotace v úhrnné výši 
56,5 tis. Kč. 

V poslední fázi jednání byly kráceny částky, které vyplývaly z nedostatečné alokace výzvy, a to 
pomocí algoritmu zohledňujícího bodové hodnocení žádosti. Výsledek byl u každé žádosti 
zaokrouhlen na stokoruny nahoru. Celková výše přiznaných dotací překročila o 300 Kč schválenou 
alokaci výzvy. Rozdíl oproti stanovené alokaci výzvy je dán zaokrouhlením.  

 

 

Příloha: výstup z hodnocení dotační komisí.  
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